
CONSELL	  ESCOLAR	  30	  octubre	  2014	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

Dijous	  	  	  30.10.14	  	  	  	  	  17.05	  h	  
	  

1. Lectura	  i	  aprovació	  de	  l'acta	  anterior.	  
Es	  lligen	  i	  aproven	  dos	  actes	  que	  estaven	  pendents.	  
	  

2. Alumnes	  representants	  al	  Consell	  Escolar.	  
Presenten	  als	  nous	  membres	  del	  Consell	  Escolar	  per	  part	  del	  alumnat:	  Julia	  i	  Ferran	  
de	  6è	  i	  Yulan	  de	  5è,	  que	  fan	  les	  següents	  propostes:	  
-‐ Que	  es	  netegen	  els	  bancs	  i	  les	  caques	  de	  colom	  
-‐ Que	  no	  es	  torne	  a	  contractar	  a	  l’empresa	  d’inflables	  de	  la	  darrera	  festa	  de	  

l’AMPA	  pels	  problemes	  que	  hi	  va	  haver.	  
-‐ Que	  hi	  haja	  més	  vigilància	  en	  les	  festes	  per	  evitar	  que	  els	  xiquets	  pugen	  per	  les	  

escales	  i	  ho	  embruten	  tot.	  
-‐ Comprar	  més	  ventiladors.	  
-‐ Netejar	  més	  la	  zona	  dels	  arbres	  pel	  tema	  dels	  gats	  que	  fan	  les	  seues	  necessitats	  

per	  la	  nit.	  
	  

	  Javier,	  membre	  del	  sector	  pares	  i	  tresorer	  de	  l’AMPA	  els	  diu	  que	  no	  es	  tornarà	  a	  
contractar	  a	  eixa	  empresa,	  que	  ja	  està	  parlat	  amb	  Càtering	  Rufaza	  que	  varen	  ser	  els	  
que	  els	  contractaren	  i	  que	  a	  la	  pròxima	  festa	  no	  hi	  haurà	  i	  s’intentarà	  fer	  un	  festival	  
d’extraescoalrs.	  

	   	   En	  quan	  a	  la	  resta	  de	  peticions	  Isabel	  toma	  nota	  i	  vorà	  com	  solucionar-‐ho.	  
	  

3. Projecte	  Educatiu	  del	  Menjador	  +	  Pla	  Anual	  de	  Menjador	  2014-‐2015.	  
	  

S’ha	  enviat	  por	  mail	  abans	  i	  no	  més	  es	  canvia	  la	  redacció	  d’una	  paraula	  a	  d’un	  punt	  
relacionat	  amb	  extraescolars.	  
Aprovat.	  
	  

4. PGA	  2014-‐2015	  (Annex	  i	  part	  administrativa).	  
No	  hi	  ha	  canvis.	  Aprovat.	  
	  

5. Informació	  de	  l'Equip	  Directiu,	  si	  escau.	  
En	  relació	  a	  una	  carta/demanda	  de	  informació	  per	  part	  dels	  pares	  de	  tercer	  de	  
primària	  Isabel	  comenta	  que	  han	  estat	  molt	  ocupats	  però	  que	  no	  ho	  han	  deixat	  de	  
costat	  i	  en	  quant	  es	  puga	  els	  donaran	  una	  resposta.	  
José	  Manuel	  informa	  sobre	  la	  negativa	  d’altres	  escoles	  a	  donar	  l’assignatura	  de	  
Castellà	  i	  la	  resposta	  d’inspecció:	  sí	  o	  sí	  s’han	  de	  donar	  5	  sessions	  de	  castellà	  a	  la	  
setmana.	  	  
	  

6. Informació	  de	  les	  Comissions,	  si	  escau.	  
No	  més	  s’ha	  reunit	  per	  necessitats	  la	  Comissió	  del	  Menjador.	  



Rafa	  demana	  si	  es	  pot	  reunir	  la	  Pedagògica	  pel	  tema	  de	  la	  revista	  de	  l’escola	  que	  
està	  pendent	  des	  de	  el	  curs	  passat.	  
	  

7. Precs	  i	  preguntes.	  
Isabel	  comenta	  els	  nous	  premis	  de	  la	  peli	  del	  col.le,	  “Un	  barri	  de	  cine,	  un	  col.le	  de	  
pel·∙lícula”,	  especialment	  al	  mestre	  Josep	  Arbiol.	  
Isabel	  demana	  a	  l’AMPA	  que	  envie	  mail	  pel	  tema	  dels	  polls,	  que	  torna	  a	  haver.	  
Rafa	  proposa	  parlar	  de	  manera	  extraoficial	  amb	  algun	  tènic	  de	  Conselleria	  pel	  
tema	  del	  tendall	  per	  a	  les	  aules	  d’infantil.	  
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